
Zasedání Kolejní rady Budeč 

27. 4. 2021 

 

Přítomní členové KR:  Z. Rafaj, N. Bartková, M. Štefek, D. Stojka, B. Otáhalová 

Zapisovatelka:   N. Bartková 

Program:  1. Uvítání nových členů 

  2. Obeznámení s výsledky posledního zasedání Grémia kolejních rad 

  3. Personální změny na Budči 

  4. Testování ubytovaných 

  5. Feedback budečáků k práci KR 

  6. Zkrášlování zahrady  

 

Průběh zasedání: 

1. KR se rozloučila se dvěma členy, Adamem Dvořákem a Laurou Bajkovou, kteří rezignovali na 

místo v radě z osobních důvodů, a zároveň uvítala nové členy z řad náhradníků, Milana Štefka a 

Davida Stojku. Při této příležitosti se zvolil nový místopředseda rady, Zdeněk Rafaj. 

2. KR podporuje myšlenku nadnesenou během poslední schůze Grémia Kolejních rad o zajištění 

formy odměny pro členy kolejních rad a konání voleb do KR elektronickou formou. 

3. Rada nedoporučuje změny v personálu koleje Budeč. 

4. Budečáci byli o testování informováni na FB skupině, kde byli zodpovězeny i rozšiřující dotazy 

ohledně testovacího místa na Albertově pro studenty UK.  

5. Vzhledem k pokračujícím vládním opatřením na koleji a s tím spojený útlum oficiálního kolejního 

života rada zvážila získání zpětné vazby až do doby rozvolnění opatření.  

6. Na základě studentské aktivity budou na zahradě umístěny nádoby se zeminou pro pěstování.  

 


